
Protokół Nr XXXIV/09
z sesji Rady Gminy Godów  
z dnia 30 listopada 2009 r.

XXXIV sesja Rady Gminy Godów odbyła się w dniu 30 listopada 2009 r. w sali posiedzeń Urzędu 
Gminy w Godowie i trwała od godz. 1500  - do 1620.

Stan Rady -15
W sesji uczestniczyło - 15 radnych.
 
Ad.1 

Obrady XXXIV sesji Rady Gminy Godów otworzył  i jej przewodniczył   Przewodniczący Rady 
Gminy Godów Antoni Tomas.  Stwierdził , że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum 
przy którym  Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 
Powitał  Wójta  Gminy Godów ,  Zastępcę  Wójta,  Sekretarza  ,  Skarbnika  Gminy,   Kierowników 
Referatów Urzędu Gminy,  Radnych,  Radnych  Powiatowych  ,  Sołtysów oraz  redaktora  lokalnej 
prasy- Pana Marcisza . 
Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią  załącznik nr 1,2 i 3 do niniejszego  
protokołu. 

Ponadto powitał przybyłych na sesję 2-ch mieszkańców  Krostoszowic Pan  Janusz Kuś oraz Pan 
Bartosz Marcol.

Ad.2
Przedstawił porządek obrad i podał go pod głosowanie.       

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie  porządku obrad.                 
3. Informacja  Wójta Gminy Godów  o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) podatku od nieruchomości na 2010 r.,
2) opłaty od posiadania psów w 2010 r.,
3) opłaty targowej na 2010 r.,
4) podatku od środków transportowych na 2010 r.,
5) poboru  podatku  od  nieruchomości  ,  podatku  rolnego,  podatku  leśnego,  opłaty  od 

posiadania  psów,  opłaty  targowej  i  wyznaczenia  inkasentów  oraz  wysokości 
wynagrodzenia za inkaso w 2010 roku, 

6) zmian w budżecie gminy na 2009 r, 
7) zmian w budżecie gminy na 2009 r, 
8) zmiany  załącznika  nr  9  do  Uchwały  Rady  Gminy  Godów  nr  XXIV/233/08  z  dnia 

22 grudnia 2008 roku w sprawie budżetu gminy na 2009 rok, 
9) nabycia nieruchomości, 
10) zmiany statutu Świetlicy Profilaktyczno – Wychowawczej   w Krostoszowicach,
11) uchwalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  placówkach 

oświatowych dla których Gmina Godów jest organem prowadzącym. 
5. Interpelacje radnych.
6. Wolne głosy i wnioski.
7. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy Godów z dnia 26 października  2009 roku.
8. Sprawy organizacyjne.
9. Zakończenie sesji.

Rada Gminy w obecności 14 radnych, 14 głosami „za” przyjęła ww. porządek obrad .
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Ad 3.
Informację o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami przedstawił Wójt Gminy Godów  Pan 
Mariusz Adamczyk- załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący Rady zapytał,  czy są pytania do przedstawionej przez Pana Wójta informacji  ? 
Pytań  i dyskusji w tym  temacie nie było.
   
Ad.4

1) projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2010 r.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady Gminy Godów. Komisje zaproponowały zmianę w § 1 ust. 1 lit.c - roczne stawki podatku od 
gruntów pozostałych , w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego od 1m2   powierzchni – było 0,22 zł , zmieniono na 0,23 zł. Powyższa zmiana została 
uwzględniona w przedstawionym projekcie uchwały. Zapytał, czy są pytania do przedstawionego 
projektu uchwały? Pytań nie było.

Rada Gminy w obecności 15 radnych , 14 głosami „za” przy  1- głosie przeciwnym  i braku 
głosów  wstrzymujących  się  przyjęła  uchwałę  nr  XXXIV/312/09  w  sprawie   podatku  od 
nieruchomości na 2010 r - załącznik nr 4 do protokołu.  

2) projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów w 2010 r.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków   i  poprawek 
w związku z tym zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań nie było.

Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/313/09 
w sprawie  opłaty od posiadania psów w 2010  - załącznik nr 5 do protokołu.  

3) projekt uchwały w sprawie opłaty targowej na 2010 r.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków   i  poprawek 
w związku z tym zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań nie było.

Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/314/09 
w sprawie  opłaty targowej na 2010 - załącznik nr 6 do protokołu.  

4) projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych na 2010 r.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków   i  poprawek 
w związku z tym zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań nie było.
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Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/315/09 
w sprawie podatku od środków transportowych na 2010 r - załącznik nr 7 do protokołu.  

5) projekt uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości , podatku rolnego, podatku  
leśnego,  opłaty  od  posiadania  psów,  opłaty  targowej  i  wyznaczenia  inkasentów  oraz 
wysokości wynagrodzenia za inkaso w 2010 roku.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków   i  poprawek 
w związku z tym zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań nie było.

Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/316/09 
w sprawie poboru podatku od nieruchomości , podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty od 
posiadania psów, opłaty targowej i wyznaczenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za 
inkaso w 2010 roku - załącznik nr 8 do protokołu.  

6) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 r,

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady Gminy Godów. Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych wniosków  i poprawek. Poprosił 
Panią Skarbnik o krótkie omówienie powyższego projektu uchwały.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmiany w budżecie gminy obejmuje zmniejszenie wydatków  w  dziale 
754  rozd.75412 – Ochotnicze Straże pożarne w kwocie – 700 tyś zł , środki te były przeznaczone 
na zakup wozu strażackiego.
Zwiększenie wydatków  dział 700- Gospodarka mieszkaniowa  o kwotę - 315  tyś zł,  dział 926- 
Kultura fizyczna i sport o kwotę - 385 tyś zł  w tym :360 tyś zł na obiekty sportowe  i 25 tyś zł na 
pozostałą działalności  - remont szatni sportowej.    

Przewodniczący Rady zapytał,  czy są pytania  do przedstawionego projektu uchwały?  Pytań nie 
było.
Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/317/09 
w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2009 r - załącznik nr 9 do protokołu.  

7) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 r.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady Gminy Godów. Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych wniosków  i poprawek. Poprosił 
Panią Skarbnik o krótkie omówienie powyższego projektu uchwały.

Pani Skarbnik wyjaśniła – po stronie dochodów   i wydatków przyjmuje się kwotę 192.522,60 zł.   
– dział  600  Transport  i  łączność  kwota-  146.180  zł  dofinansowania  do  budowy  dróg 

dojazdowych do pól,
– dział 756  kwota 250 zł – są to wpływu z opłaty targowej  zebrane w sołectwie Łaziska, 

środki przeznaczone na ład i porządek w Łaziskach,  
– dział 758 zwiększenie subwencji oświatowej o kwotę 18.320 zł,środki zostaną przeznaczone 

na wynagrodzenia dla pracowników szkół podstawowych, 
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– dział 801 kwota 23.439,85 zł – dochody wypracowane przez szkoły podstawowe i gimnazja. 
Dochody składają się z darowizn kwota 6 tyś zł , wpływy z różnych dochodów w kwocie 
3.764,48  zł  oraz  dochody  z  wynajmu  pomieszczeń  szkolnych  w  kwocie  13.675,37  zł. 
Dochody zostaną przeznaczone na wydatki jednostek , które te dochody osiągnęły.

– Dział 85 Pomoc społeczna -  kwota 2.270 zł są to darowizny dla OPS na zorganizowanie 
Mikołaja dla swoich podopiecznych oraz kwota 2.062,75 zł wpływy z Powiatowego Urzędu 
Pracy.  Środki  zostaną  przeznaczone  na  wynagrodzenia  dla  pracowników  brygady 
gospodarczej .    

Przewodniczący Rady zapytał,  czy są pytania  do przedstawionego projektu uchwały?  Pytań nie 
było.
Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/318/09 
w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2009 r - załącznik nr  10 do protokołu.  

8) projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  załącznika  nr  9  do  Uchwały  Rady  Gminy  Godów 
nr XXIV/233/08  z dnia  22 grudnia 2008 roku w sprawie budżetu gminy na 2009 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady Gminy Godów. Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych wniosków  i poprawek. Poprosił 
Panią Skarbnik o krótkie omówienie powyższego projektu uchwały.

Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  zmiany  w Wieloletnim  Programie  Inwestycyjnym  dokonuje  się  w 
związku  z  koniecznością  realizacji  inwestycji  „Budowa  drogi  gminnej  o  długości  1,6  km  i 
przebudowa  drogi  powiatowej  o  długości  2,0  km”  usprawnienie  dojazdu  do  terenów 
inwestycyjnych poprzez budowę drogi dojazdowej oraz modernizację ulicy 1 Maja w Godowie i w 
Skrzyszowie – w ciągu jednego roku . Aby otrzymać dofinansowanie ze środków unijnych na cały 
projekt, inwestycja powinna zostać zakończona do końca 2010 roku.  
Po wstępnych uzgodnieniach  oraz dostosowaniem projektu  do sugestii Ślaskiego Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków w Katowicach, postanowiono ponowie  złożyć w Starostwie Powiatowym 
w Wodzisławiu Śl. wniosek o pozwolenie  na budowę - termomodernizacja Szkoły Podstawowej w 
Łaziskach. Środki na ten cel  zabezpieczono w budżecie gminy.
Zmiana  wielkości  środków  przeznaczonych  na  realizację  zadania  –  wykonanie  oświetlenia 
ulicznego  oraz  budowa chodnika  wraz  z  przebudową odcinka  drogi  na  terenie  osiedla  domów 
jednorodzinnych na Piaskowni w Godowie.  

Przewodniczący Rady zapytał,  czy są pytania  do przedstawionego projektu uchwały?  Pytań nie 
było.

Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/319/09 
w sprawie zmiany załącznika nr 9 do Uchwały Rady Gminy Godów nr XXIV/233/08  z dnia 
22 grudnia 2008 roku w sprawie budżetu gminy na 2009 rok - załącznik nr 11 do protokołu.  

9) projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady  Gminy  Godów.  Do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono  żadnych  wniosków   i  poprawek 
w związku z tym zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? Pytań nie było.
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Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/320/09 
w sprawie nabycia nieruchomości - załącznik nr 12 do protokołu.  

10) projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Świetlicy Profilaktyczno – Wychowawczej   w  
Krostoszowicach.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady Gminy Godów. Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych wniosków  i poprawek. Poprosił 
Panią  Kierownik Referatu Edukacji Kultury i Zdrowia o krótkie omówienie powyższego projektu 
uchwały.

Pani Katarzyna Kubica – Kierownik Referatu Edukacji (…) wyjaśniła, że od 1 stycznia 2010 roku 
obsługa finansowa Świetlicy Profilaktyczo- Wychowawcej w Krostoszowicach będzie prowadzona 
samodzielnie przez tą jednostkę, w związku z tym należy dokonać stosownych zmian w statucie tej 
jednostki. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/321/09 
w sprawie  zmiany statutu Świetlicy Profilaktyczno – Wychowawczej   w Krostoszowicach  -  
załącznik nr 13 do protokołu.  

11) projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  
zatrudnionych  w  placówkach  oświatowych  dla  których  Gmina  Godów  jest  organem 
prowadzącym.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  powyższy projekt uchwały.  Poinformował,  że projekt 
tejże uchwały został przedstawiony i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji problemowych 
Rady Gminy Godów. Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych wniosków  i poprawek. Poprosił 
Panią  Kierownik Referatu Edukacji Kultury i Zdrowia o krótkie omówienie powyższego projektu 
uchwały.

Pani Kierownik wyjaśniła, że zgodnie z ustawą - Kartą Nauczyciela, organ prowadzący placówki 
oświatowe  określa  dla  nauczycieli  poszczególnych  stopni  awansu  zawodowego  w  drodze 
regulaminu  wysokość  stawek  dodatków  za  wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego  oraz  za 
warunki  pracy  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  tych  dodatków,  szczegółowe  warunki 
obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych 
zastępstw oraz wysokość  i warunki wypłacania nagród  w taki sposób , aby średnie wynagrodzenie 
nauczycieli składające się ze wskazanych w ustawie składników odpowiadały na obszarze działania 
gminy co najmniej średnim wynagrodzeniom nauczycieli określonym w wyżej cytowanej ustawie . 

Rada Gminy w obecności 15 radnych , 15 głosami „za” przyjęła uchwałę nr XXXIV/322/09 
w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 
oświatowych dla  których  Gmina Godów jest  organem prowadzącym  -  załącznik  nr  14  do 
protokołu.  

Ad.5 
Przewodniczący Rady poinformował,  że na ostatniej  sesji oraz w okresie pomiędzy sesjami nie 
wpłynęła  żadna interpelacja  w związku z tym zapytał  czy ktoś na dzisiejszej  sesji  chce złożyć 
interpelację? Interpelacji nie wniesiono.
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Ad.6
Głos zabrał Pan Jan Kuś – mieszkaniec Krostoszowic i  członek Rady Sołeckiej. W imieniu grupy 
mieszkańców Krostoszowic z ulic Szybowej,  Leśnej, Wodzisławskiej  ,  części ulicy G.Morcinka 
i  Wąwozowej,  którzy  wyrażają  sprzeciw  przeciwko  funkcjonowaniu  nielegalnego  „toru 
motokrosowego” w pobliżu terenu rekreacyjno – sportowego w Krostoszowicach. W czasie jazdy 
motocykle terenowe, quady wytwarzają ogromny huk i hałas, płoszą zwierzynę oraz  dewastują 
resztki kompleksu leśnego znajdującego się w tym rejonie. Od pewnego czasu zaistniała sytuacja 
powtarza się prawie w każdą sobotę i niedzielę  w godzinach popołudniowych w czasie ,  kiedy 
mieszkańcy  chcą  w  spokoju   odpoczywać.  W  związku  z  powyższym  zaapelował  do  Wójta  i 
pozostałych właścicieli tego terenu o interwencję i pomoc w rozwiązaniu  tego  problemu, poprzez 
zlikwidowanie  nielegalnego „toru”  oraz wprowadzenie zakazu wjazdu  na ten teren tego typu 
pojazdów – pismo stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
W uzupełnieniu dodał , że opisana sytuacja dzieje się od pewnego czasu , znana jest Panu Wójtowi, 
Przewodniczącemu Rady Gminy. Powyższy temat został zasygnalizowany na zebraniu wiejskim. 
Podkreślił, że w pierwszej kolejności należy wyjaśnić, czy „tor” formalnie został zaakceptowany, 
czy wszystkie osoby, które  posiadają takie pojazdy , posiadają również uprawnienia do poruszania 
się  tymi  pojazdami po drogach publicznych. W ostatnim czasie zwłaszcza w niedzielę z „toru” 
korzysta coraz więcej hobbystów i pasjonatów którzy posiadają tego typu pojazdy, więc nawet przy 
zamkniętych oknach, huk i hałas rozpędzonych pojazdów jest nie do zniesienia. Mieszkańcy proszą, 
aby do tego tematu podejść ze zrozumieniem i w miarę możliwości rozwiązać go bezkonfliktowo 
oraz o ile będzie to możliwe wskazać teren, na którym powstanie tor w pełni legalny, który pozwoli 
na uprawianie tego typu sportu. Aby podjąć jakiekolwiek działania w pierwszej kolejności należy 
ustalić  granice i właścicieli tego terenu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ustalenie właścicieli  tego terenu nie jest trudne 
ponieważ:  cyt.  „  mówiąc  najprościej,  powstałe  boisko „Orlik” -właściciel  terenu gmina,  grunty 
bezpośrednio przyległe gminnych są własnością Agencji Nieruchomości Rolnej ,  następnie będąc 
na górce – lewa część Lasy Państwowe , prawa cześć – Spółka Restrukturyzacji Kopalń”.  Jako 
zarządzający w  imieniu SRK udzieli odpowiedzi odnośnie terenu należącego do SRK. Wskazany 
teren nie jest obiektem chronionym, więc jako właściciel może tylko ustawić tablice ostrzegawcze, 
informujące,  że  jest  to teren leśny.  Wystosowane pismo w powyższej  sprawie zostało przyjęte, 
temat będzie rozpatrzony na najbliższym posiedzeniu komisji problemowych Rady Gminy. 

Pan Bartosz Marcol – ustosunkował się do wypowiedzi Pana Kuś- osoby, które jeżdżą na motorach 
terenowych i na quadach, posiadają sprzęt zarejestrowany, posiadają uprawnienia do poruszania się 
tymi pojazdami po drogach publicznych, więc niektóre stwierdzenia przedmówcy są  bezzasadne. 
Uważa, że należy wspólnie wypracowany rozsądny kompromis np. możliwość korzystania z „toru” 
w  środę  i sobotę  w godzinach od 1000 do 1700.  , można dogadać  się  i wspólnie zaistniały problem 
rozwiązać. Podpisy zostały  zebrane, ale dużo jest takich osób,  którym korzystanie z „toru” nie 
przeszkadza. Gdybym przeszedł się, to również zebrałbym dużo podpisów na tak.  

Pan J. Kuś – stwierdził, że wypowiedz Pana Marcola nie jest adekwatna do tego co rzeczywiście 
dzieje się na „torze”. Podkreślił, że nikt nie neguje posiadanych uprawień na korzystanie z tego 
typu sprzętu oraz uprawiania takiego sportu, ale  nigdy nie zdarzyło się, aby korzystano z toru w 
środę i sobotę w godzinach od 1000 -1700. Zasugerował, aby zainteresowane strony spotkały się i 
wspólnie  ustaliły kompromisowe  wyjście z zaistniałej sytuacji. 

Pan Wójt wyjaśnił, że „tor” nie został wybudowany przez gminę, ani przez żaden inny podmiot 
działający na terenie gminy.  „Tor” powstał nielegalnie, więc nie ma żadnych określonych zasad 
korzystania  z  toru,którego  fizycznie  nie  ma,  więc  kiedy zbierze  się  grupka takich  osób,  jadą  i 
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korzystają z tego terenu w każdym dniu tygodnia. Przedstawiona sytuacja i opisane zdarzenia mają 
miejsce prawie w każdym sołectwie, gdzie była możliwość stworzenia „na dziko takiego toru”przez 
pasjonatów i  posiadaczy tego typu pojazdów. Wcześniej  ten temat  nie  został  podjęty ponieważ 
wiedział, że zostanie poruszony na zebraniu wiejskim  i wtedy będzie możliwość wysondowania 
tego tematu, a zwłaszcza  zorientowania się jak mieszkańcy podchodzą do tego tematu.   

Radny Stanisław Tatarczyk- wsłuchując się w wypowiedzi stron, można zdecydowanie stwierdzić , 
że swoje racje ma jedna i druga strona. Przed rozpoczęciem budowy autostrady motocykle i quady 
jeździły  po  zwałowisku  w  Skrzyszowie  z  chwilą   rozpoczęcia  prac,  teren  nie  nadawał  się  do 
uprawiania tego typu spotów, więc takie miejsce znaleziono w Krostoszowicach.  Zaapelował, aby 
kierowcy tego typu pojazdów nie szarżowali po naszych drogach, to być może przy dobrej woli 
obydwu stron, uda się  wypracować rozsądny kompromis w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady podziękował Panu Kuś i Panu Marcol za udział w sesji Rady Gminy , za 
przedstawienie  powyższego  tematu.  Jest  zdania  że  obydwie  strony  powinny  się  spotkać, 
wypracować  wspólne  stanowisko  i  przedstawić  go  mieszkańcom  Krostoszowic  na  zebraniu 
wiejskim.    Uważa  ,  że  strony  powinny  wspólnie   rozwiązać  ten  problem.  Temat  „toru  ”  w 
Krostoszowicach  zostanie  omówiony  na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  Rady  Gminy  w  dniu 
21  grudnia  br.,  komisje  wydadzą  stosowną  opinię  w  tej  sprawie  .  Pan  Kuś  otrzyma  pisemną 
odpowiedź  w  możliwie  najkrótszym  terminie  ,  natomiast  Pan  Marcol  zostanie  poinformowany 
o zajętym stanowisku. 

Radny Brunon Pyrchała zapytał kiedy zostanie położona nakładka asfaltowa na utwardzonej drodze 
do cmentarza w Łaziskach? 

Pan Wójt poinformował, że w projekcie budżetu gminy na 2010 rok nie planowano realizacji tego 
tematu,  ponieważ  wcześniej  było  mowa  tylko  o  utwardzeniu  tej  drogi  i  to  zostało  zrobione. 
Podkreślił,  że  w  gminie  jest  wiele  dróg,  które  wcześniej  zostały  utwardzone,  a  nawierzchnia 
asfaltowa jeszcze nie została położona. Radni otrzymali projekt budżetu gminy na 2010 rok, projekt 
budżetu będzie tematem wspólnego posiedzenia komisji problemowych Rady Gminy, ale patrząc na 
dochody  budżetu  gminy,  nie  ma  możliwości  sfinansowania  nowych  zadań  inwestycyjnych. 
Podkreślił że realizacja niektórych zadań inwestycyjnych zależy od rozstrzygniętych przetargów, 
ponieważ po  przetargu  realna  wartość danego zadania  zostaje  obniżona  jeżeli  zadanie  zostanie 
wykonane za niższą cenę i pozostaną środki w budżecie gminy, to wtedy radni zdecydują czy droga 
zostanie wyasfaltowana , czy nie. 

Radny  Stanisław   Tatarczyk  poinformował,  że  zwrócił  się  z  prośbą  do  Pani  Skarbnik 
o  przygotowanie  wyjaśnień  związanych  z  przedłożonym  projektem  budżetu  na  2010  rok. 
Wyjaśnienia   będą   pomocne  przy  omawianiu  projektu  budżetu.  Radni  te  wyjaśnienia  również 
otrzymali.   

Radny  Krzysztof  Widz  zapytał,  czy  jest  możliwość  zorganizowania  dwa  razy  w  roku  zbiórki 
odpadów wielkogabarytowych, jaki jest  koszt  zbiórki  takich odpadów.?

Pan Wójt wyjaśnił, że koszt jednej zbiórki odpadów wielkogabarytowych w roku to kwota ~25 tyś 
zł. Gmina nie ma obowiązku organizowania zbiórki tego typu odpadów, ale w większości gmin ten 
temat w ten sposób jest organizowany i praktykowany po to, aby tego typu odpady nie znalazły się 
w lesie, czy w przydrożnych rowach. W przyszłym roku na terenie naszej gminy, zbiórka takich 
odpadów zostanie zorganizowana tak jak w tym roku.
Radny Krzysztof Widz zapytał  radnych powiatowych , kiedy zostanie zakończony remont drogi 
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powiatowej od  zjazdu z autostrady w Łaziskach w kierunku Gorzyczek?

Pan Wójt  wyjaśnił,  że  z  informacji  jakie  posiada,  strona czeska na dzień  dzisiejszy nie  będzie 
kończyć budowy drogi na odcinku Bohumin – granica Państwa. Droga została zaprojektowana pod 
obciążenie  pustych  samochodów  ciężarówek,  ale  ze  względu  na  kryzys  gospodarczy  projekt 
budowy drogi zostanie zmieniony, droga będzie dostosowana do poruszania się ciężkiego taboru 
samochodowego. Prawdopodobnie roboty  rozpoczną  w I kw. przyszłego roku. 

Pan Eugeniusz Wala – Przewodniczący Rady Powiatu  w uzupełnieniu dodał, że jeździ tą drogą i 
doskonale  wie jakie  są utrudnienia  związane z  przejechaniem tego odcinka drogi oraz jaki jest 
postęp prac, ale nic w tym temacie zrobić nie może .  

Pan Wójt poinformował,  że wspólnie z Gminą Gorzyce i Gminą Mszana wystosowano piso do 
Generalnej Dyrekcji Budowy Dróg i Autostrad z prośba o określenie terminu oddania do użytku 
wiaduktów, na których roboty zostały już zakończone. Czekamy na odpowiedz w tej sprawie.

Ad.7
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXIII sesji Rady Gminy Godów z dnia 26 października 
2009   roku  uznając go za zgodny z jej przebiegiem, ilość głosów za- 15. 

Ad.8
Przewodniczący Rady poinformował, że wspólne posiedzenie komisji problemowych Rady Gminy 
odbędzie się  w dniu 21 grudnia br. godz. 1500, natomiast sesje Rady Gminy odbędą się w dniu : 

– 28  grudnia  br.  godz.  13  00   oraz  4  stycznia  2010  roku  o  godz.  1500,sesja  poświęcona 
uchwaleniu budżetu gminy na 2010 rok. 

Ad.9  
 Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Antoni Tomas 
o godz. 16 20 zamknął obrady XXXIV sesji Rady Gminy Godów.  
   

Przewodniczący Rady Gminy

          (-) Antoni Tomas
 

Posiedzenie protokółowała:
Sabina Opas
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